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PROTOKÓŁ Nr VIII/2019 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 25 listopada 2019 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącej Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1152 . 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji:          

1. Chmur Eugeniusz   8.  Piotrowska Krystyna 

2. Jóźwiak Małgorzata   9. Matwiejuk Jarosław 

3. Jakimiuk Anatol            10. Tatarczuk Przemysław  

4. Jurkowicz Marta Anna           11. Wierciński Wojciech 

5. Koptewicz Walentyna            12. Zawadzki Piotr 

6. Król Adam                        13. Zalewska Katarzyna                           

7. Lipiński Zbigniew            14. Zambrowski Paweł 

                                                15. Skomorowski Marek 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Kędra-Ptaszyńska Dorota, Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

5. Mateusz Sacharzewski, po. Dyrektor GOK Boćki 

6. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki, 

7. Korniluk Milena, po. Kierownika CIS, 

8. Chmielewski Marek, Sekretarz Zarządu Okręgowego Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Białymstoku, 

9. Zalewski Krzysztof, Prezes Koła Wędkarskiego w Boćkach, 

10. Bohdan Józef, w-ce Prezes Koła Wędkarskiego w Boćkach 

11. Sołtysi Gminy Boćki. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia obrad Sesji. 

Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust. 1 lit. A oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. 

RODO.” 
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Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=6dKJLoJo0zE 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki oddała głos Panu Walentemu Koryckiemu Sekretarzowi 

Gminy, który powitał obecnych na sesji członków Zarządu Okręgowego Polskiego Związku 

Wędkarskiego w  Białymstoku i oddał głos Panu Markowi Chmielewskiemu Sekretarzowi ZO 

PZW w Białymstoku, który podziękował Pani Wójt za wieloletnią i bardzo owocną 

współpracę wręczając jej medal za zasługi dla Polskiego Związku Wędkarskiego oraz kwiaty. 

Pani Wójt podziękowała za tak zaszczytne wyróżnienie. 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych i inne osoby biorące udział w Sesji. 

Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, do mikrofonu. 

Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała czy są uwagi do 

porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad oddano 14 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymał się 1 głos.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 

do protokołu. 

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Gminy,  

4. Przyjęcie uchwały nr VIII/50/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019, 

5. Przyjęcie uchwały nr VIII/51/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

6. Przyjęcie uchwały nr VIII/52/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych, 

7. Przyjęcie uchwały nr VIII/53/2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Boćki na lata 2019-2023 

8. Przyjęcie uchwały nr VIII/54/2019 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców 

gminy Boćki, 

9. Przyjęcie uchwały nr VIII/55/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/20/2019 Rady 

Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Boćki w charakterze Partnera do realizacji projektu pn. „Regionalne Innowacje 

Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” finansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej VII Poprawa 

Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój Działań Aktywnej Integracji Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014-2020,  

10. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym 

11. Interpelacje i zapytania radnych, 

12. Sprawy różne, wolne wnioski, 

13. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z VII Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z VII Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosy, wstrzymało się 2 głosy. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad VII Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad pkt. 4 Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2019 rok. Głos zabrała Skarbnik Gminy mówiąc, że zmiany dotyczą 

zwiększenia szkołom podstawowym z terenu gminy planów finansowych po 30 tys. zł. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Nr VIII/50/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Uchwała Nr VIII/50/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 25 listopada 2019 roku w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2019- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 5 i 6 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Walentynę Koptewicz 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku z dnia 15 listopada 2019 r. 

Komisji Rady Gminy Boćki w sprawie określenia propozycji wysokości stawek podatkowych 

na 2020 rok (wniosek w załączeniu do protokołu). 

Głos zabrał Radny Piotr Zawadzki. Poinformował wszystkich obecnych dlaczego Rada 

Gminy chce przyjąć górne stawki podatkowe na 2020 rok. Powiedział, że wzrost jest 

niewielki w porównaniu do roku 2019. Najwięcej wzrasta podatek od ha przeliczeniowego 

około 10 zł . natomiast dzieląc ten wzrost na kwartały wychodzi tylko 2,50 zł. Wyjaśnił 

również, że podatek który płacimy są to nasze wpływy do budżetu gminy i to właśnie z 

podatków gmina może realizować inwestycje przy wsparciu środków z budżetu państwa czyli 

różnych dotacji i subwencji. 

Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska mówiąc, że wg niej nieprawidłowa jest kolejność, 

ponieważ dnia 15 listopada na wspólnym posiedzeniu Komisji dyskutowano o wysokości 

stawek podatku na 2020 rok i tego dnia radni otrzymali projekt budżetu gminy na 2020 rok, 

który uwzględniał już nowe stawki podatkowe. 

Pan Adam Król zaapelował żeby zacząć pozyskiwać pieniądze z zewnątrz poprzez zachęcanie  

inwestorów zewnętrznych do prowadzenia działalności na terenie gminy. Wówczas nie będzie 

trzeba podnosić stawek podatkowych. 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeszła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, 

przeciw 4 głosy, wstrzymało się 1 głos. 
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Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Nr VIII/51/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Uchwała Nr VIII/51/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 25 listopada 2019 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości - podjęta większością głosów. 

 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

stawek podatku od środków transportu. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, 

przeciw 4 głosy, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Uchwała Nr VIII/52/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 25 listopada 2019 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych- podjęta większością 

głosów. 

Ad pkt. 7 Przewodnicząca poprosiła Panią Wójt o przedstawienie projektu uchwały. Pani 

Wójt poinformowała, iż zmniejszyła się liczba mieszkań w zasobach gminy, ponieważ zostały 

sprzedane lokale na byłym Posterunku Policji w Boćkach oraz w bloku przy Szkole 

Podstawowej w Andryjankach oprócz mieszkania o które prowadzone jest postępowanie 

przed sądem. Radna Krystyna Piotrowska zapytała ile wolnych lokali znajduje się w budynku 

po szkole podstawowej w Wiercieniu. Wójt Gminy poinformowała, że wolny jest jeden lokal 

natomiast dwa mają lokatorów, jednak przez większość roku te osoby nie przebywają w tych 

mieszkaniach. 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeszła do głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Nr VIII/53/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Uchwała Nr VIII/53/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 25 listopada 2019 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Boćki na lata 2019-2023- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 8 Głos w temacie zabrała Pani Barbara Tołoczko Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Boćkach. Wyjaśniła jakie mamy ośrodki wsparcia i mieszkania 

chronione oraz kto może w nich przebywać. Przedstawiła również jak kształtować się będą 

opłaty za korzystanie z pomocy tych ośrodków przez mieszkańców gminy. Pytań i uwag nie 

zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Nr VIII/54/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Uchwała Nr VIII/54/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 25 listopada 2019 roku w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych mieszkańców gminy Boćki- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 9 Pani Milena Korniluk poinformowała, iż w poprzedniej uchwale zaistniała pomyłka 

dotycząca wkładu własnego w projekcie. Było iż wkład własny zabezpieczy Miasto Łomża, a 

powinno być Gmina Boćki. Dodała, że w tym przypadku wkład własny to są świadczenia 

integracyjne wypłacane uczestnikom Centrum Integracji Społecznej i one są w 100% 

refundowane z Urzędu Pracy. Radni zadawali pytania m.in. ile osób będzie brało udział w 

projekcie, ile osób i kto będzie zatrudniony przy realizacji projektu, od kiedy projekt rusza. 

Pani Milena Korniluk poinformowała, że w projekcie będzie brało udział 25 osób z tego 5 

osób otrzyma wstępne wsparcie a 20 osób zostanie zakwalifikowanych do CIS. 

Zatrudnionych przy realizacji projektu prawdopodobnie będzie 7 osób jednak dane tych osób 

nie będą upublicznione ze względu na RODO. Projekt jest realizowany od kwietnia tego roku 

jednak po wielu negocjacjach i zmianach ruszył od września. Po wyczerpaniu tematu 

Przewodnicząca przeszła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Nr VIII/55/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Uchwała Nr VIII/55/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 25 listopada 2019 roku w sprawie 

zmiany Uchwały Nr III/20/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w 

sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Boćki w charakterze Partnera do 

realizacji projektu pn. „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji Społecznej 

województwa podlaskiego” finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Osi Priorytetowej VII Poprawa Spójności Społecznej, Działania 

7.1 Rozwój Działań Aktywnej Integracji Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego 2014-2020- podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 10 Wójt Gminy przedstawiła harmonogram realizacji uchwał podjętych na VII Sesji 

Rady Gminy Boćki. Następnie poinformowała o swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. Mówiła, iż uczestniczyła w kilku spotkaniach społeczno-kulturalnych, ale 

przede wszystkim był to okres odbioru wszystkich realizowanych w tym roku inwestycji, 

które osobiście nadzorowała. Dodała, że wszystkie zaplanowane na ten rok inwestycje zostały 

już zakończone a były to: wykonanie zjazdów na ul. Wschodniej i Akacjowej w Boćkach; 
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remont świetlicy wiejskiej w Dubnie; remont drogi gminnej na Pasiece; przebudowa odcinka 

drogi gminnej Sielc – Holonki; remont odcinka drogi gminnej Wygonowo – Piotrowo-

Krzywokoły oraz remont drogi od Pomnika w Wygonowie do wsi Andryjanki, który został 

zrealizowany razem z Powiatem Bielskim. 

 

Ad pkt. 11 Głos zabrał Pan Adam Król pytając czy sołtysi zostali poinformowani o składaniu 

wniosków na odbiór foli rolniczej. Przewodnicząca odpowiedziała, że mieszkańcy gminy 

otrzymali informację poprzez system sms. 

Następnie głos zabrała Radna Krystyna Piotrowska mówiąc, że otrzymała informację iż w 

ostatnią niedzielę uroczyście został otwarty Klub Senior + w Dubnie. Dodała, że skoro ona i 

Klub Radnych nie zostali zaproszeni do odbioru budynku w związku z tym chcą otrzymać 

protokół odbioru i pojechać zobaczyć czy faktycznie wszystkie usterki zostały naprawione 

skoro dokonano już ostatecznego odbioru. W temacie głos zabrał Pan Jarosław Matwiejuk 

Radny okręgu Dubno i sołtys wsi. Powiedział, że wykonawca miał wymienić jeszcze sufit w 

Klubie Senior + w Dubnie z materiałów zakupionych w ramach funduszu sołeckiego jednak 

po wizycie przedstawicieli Klubu Radnych zmienił zdanie. Pan Adam Król powiedział że 

inwestycja kosztowała 200 tys. zł a wykonawca nie uwzględnił wykonania nowego sufitu, 

dodał że wg niego jest to absurdalne. Radny Paweł Zambrowski zwrócił uwagę, że wysoki 

był koszt inwestycji a nawet pokrycia dachowego nie zmieniono i pozostał eternit. 

 

Ad pkt. 12 Pan Paweł Zambrowski zwrócił się do Radnego Zbigniewa Lipińskiego z 

pytaniem dlaczego na ostatnim posiedzeniu Komisji Rady Gminy Boćki pomówił Klub 

Radnych „dla Gminy Boćki odnośnie wysłania do ZUS zawiadomienia na Radnego Marka 

Skomorowskiego. Głos zabrał Pan Marek Skomorowski i wyjaśnił, że pod jego adresem 

został skierowany anonim do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych dotyczący jego uczestnictwa 

w obradach sesji pomimo iż przebywał na zwolnieniu lekarskim. Ostatecznie postępowanie 

wyjaśniające trwało 3 miesiące i ZUS nie stwierdził żadnych nieprawidłowości. Następnie 

Pan Zbigniew Lipiński odpowiedział na oskarżenie skierowane do jego osoby, że wpłynęło 

pismo Klubu Radnych krytykujące pracę Przewodniczących Komisji Rady Gminy Boćki oraz 

dodał że ktoś napisał donos na Radnego Marka Skomorowskiego, ale wcale nie powiedział, 

że zrobił to Klub Radnych. Rozgorzała dyskusja która, momentami wykraczała poza porządek 

obrad sesji. 

Następnie głos zabrał Pan Piotr Zawadzki mówiąc, że na jednej z poprzednich sesji padło 

pytanie, gdzie się podziało 260 tys. zł, zadane przez Pana Adama Króla dotyczące remontu 

hydroforni. Zwrócił się do Radnego Adama Króla żeby przedstawił wszystkim odpowiedź na 

zadane przez niego pytanie, którą otrzymał od Pani Wójt. Pan Piotr Zawadzki mówił również 

żeby wcześniej przygotowane pytania kierować do Wójta Gminy przed sesją. To usprawni 

przebieg informacji i w czasie obrad będzie możliwość udzielenia odpowiedzi. Zauważył 

również, że ze wszystkimi drobnostkami zwracamy się do Wójta Gminy. A przecież 

zostaliśmy wybrani prze mieszkańców żeby działać w ich interesie niekiedy społecznie. 

Dlatego zaproponował zebranym żeby skoro zostali wybrani przez społeczeństwo sami 

zaczęli działać w niektórych kwestiach. Pan Adam Król wyjaśnił zebranym, że złożył 

zawiadomienie do prokuratury ponieważ nie zgadzała się wg niego kwota wydana na ww. 

inwestycję. Głos w temacie zabrała Skarbnik Gminy tłumacząc, że na w 2011 roku wydatek 
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na inwestycję wyniósł 1536112,02 zł – faktura VAT. Natomiast w następnym roku 

kalendarzowym Urząd Skarbowy zwrócił nam podatek. Urząd gminy jest jednostką 

budżetową w związku z tym sporządza sprawozdanie budżetowe, w którym został wykazany 

koszt inwestycji bez podatku czyli 1270651,08 zł. Wydatek na inwestycję jest czym innym 

niż koszt inwestycji. 

Następnie głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska mówiąc, że ona już wcześniej proponowała 

żeby zrezygnować z czwartego autobusu dowożącego dzieci do naszych szkół bo jest nie 

potrzebny. Dopiero jak wystąpiła z oficjalnym pismem to Wójt Gminy przeanalizowała 

sprawę i faktycznie odpowiedziała, że na dowóz dzieci wystarczą 3 autobusy. Drugą sprawą, 

którą poruszyła radna była sprzedaż autobusu „ Żak”, który był już kilka lat  nieużytkowany. 

Pani Krystyna Piotrowska wspomniała, że oni jako Klub Radnych „Dla Gminy Boćki” też 

chcą działać na korzyść gminy i szukają oszczędności. Radna nawiązała również do pisma 

które Klub Radnych wystosował do Przewodniczących Komisji Rady Gminy Boćki. 

Wyjaśniła, że chodziło im o to żeby każdy Przewodniczący bardziej pilnował swojego planu 

pracy i nie było sytuacji że coś jest rozpatrywane dużo po terminie. Apelowała również aby 

komisje spotykały się oddzielnie wg swoich planów pracy. Przewodnicząca Rady Gminy 

zapytała Radną Krystynę Piotrowską czy głosował za kandydaturą obecnie wybranego 

Przewodniczącego Komisji, której jest członkiem. Radna odpowiedziała twierdząco. 

Radny Piotr Zawadzki zabrał głos mówiąc, że wg niego to że wszystkie Komisje spotykają się 

wspólnie jest dobrym rozwiązaniem ponieważ poruszane są różne kwestie, nad którymi mogą 

razem dyskutować, opiniować i głosować. A jeżeli chodzi o wybór dnia posiedzenia Komisji 

czy obrad Sesji decyduje większość, mamy demokrację. 

Kolejną kwestię poruszył Sołtys wsi Piotrowo-Krzywokoły, dotyczyła ona odpłatności za 

odpady przy cmentarzach. Zauważył, że Gmina Boćki ponosi opłaty za odpady 

niesegregowane z cmentarzy znajdujących się na terenie gminy. Dodał, że jego miejscowość i 

dwie inne należące do Gminy Boćki mają parafię w sąsiedniej gminie, gdzie proboszcz sam 

ponosi koszty opłaty za tego typu odpady. Zwrócił się wobec tego z prośbą aby Gmina Boćki 

pokrywała część kosztów za odprowadzanie odpadów dla parafii do której należą 

wspomniane miejscowości. 

Głos zabrała Pani Wójt odpowiadając Radnemu Adamowi Królowi nt. nowych inwestorów i 

zakupu ziemi przez gminę. Dodała, że ogromny inwestor od jakiegoś czasu stara się zakupić 

ziemię od rolników naszej gminy jednak bezskutecznie. Natomiast Gmina Boćki ma kupować 

w jednym kawałku 10-15 ha to jest w tym momencie nierealne. Wójt Gminy poinformowała 

po raz kolejny zebranych Radnych, że opracowanie projektu budżetu jest wyłączną 

kompetencją wójta. Na komisjach będziecie dyskutować. W tej kwestii wypowiadali się 

Radni Krystyna Piotrowska i Adam Król. 

Głos zabrał również, mieszkaniec gminy, który najpierw nawiązał do remontu świetlicy w 

Dubnie, następnie mówił że Gmina Boćki zakupiła traktor z kosiarką a krzaki przy gminnych 

drogach nie są koszone. Nawiązał także do sprawy remontu hydroforni z 2011 roku. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady Sesji. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu VII Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   
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    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
 

 

Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały nr VIII/50/2019 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2019 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały nr VIII/51/2019 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech WSTRZYMAŁ się   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 
 

 Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały nr VIII/52/2019 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   
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    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech WSTRZYMAŁ się   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały nr VIII/53/2019 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia „ 
Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Boćki na lata 2019 - 2020” 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały nr VIII/54/2019 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych mieszkańców Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr VIII z dnia 25 listopada 2019 roku 

  Boćki, dn.: 25.11.2019r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały nr VIII/55/2019 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr 
III/20/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 18 marca 2019 roku w sprawie: 
wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Boćki w charakterze Partnera 
do realizacji projektu pn. „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra 
Integracji Społecznej województwa podlaskiego” finansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 
Priorytetowej VII Poprawa Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój 
Działań Aktywnej Integracji Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podlaskiego 2014-2020. 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

 

 

 

   

 


